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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Ovdagoddi/Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 12.08.2015 

Tid: 08:30 
 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Knut Inge Store LEDER A 

Oddvar Betten NESTL SV 

Hanne Iversen MEDL A 

  Jarle Andreassen        MEDL               FRP  

 

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Tor Gunnar Henriksen                          MEDL                                                   H 

   

   

   

   

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Marit Kjerstad                                      Tor Gunnar Henriksen TVP 

   

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Ibrahima Mboob 

Tom Ivar Haukland 

Oddleif Nilsen 

Rådmann 

Møtesekretær 

Saksbehandler 
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Saksnr Innhold 

PS 48/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 49/15 Referater 
PS 50/15 Arild Wiltmann Kero - Søknad om dispensasjon fra arealplan for 

oppføring av produksjons/salgslokaler i Varangerbotn 

PS 51/15 Årsbudsjett 2016, økonomiplan 2016 - 2019, milepæl 1 og 2 
PS 52/15 Ellen Anne Siri og Jon Andreas Smuk - Søknad om dispensasjon fra 

arealplanen til oppsetting av reindriftsbygg på gnr. 11, bnr. 36 

 

 

 

Orienteringssaker 

- B.sak Orienteringssak u.off.  

- Kommunereformen.  Nesseby kommune er med på den felles utredningen sammen med 

de andre kommunene.  Tegnet avtale den 6. august av ordfører. 

- Karlebotn skole overført i henhold til intensjonsavtalen. 

- Nesseby skole:  Formannskapet ber om informasjon om status Nesseby skole til møtet i 

september. 

- Høytoppen boligfelt utsettes. Det er avvik mellom vedtatt finansiering og tilbudt pris. 

Formannskapet diskuterte Høytoppen boligfelt og en tar dem med i årsbudsjettet 2016. 

- Utenomhusarbeidet på helsesenteret har også fått tilbud som er høyere enn vedtatt 

finansiering. Administrasjonen omarbeider saken og legger den fram på ny. 

- Legesamarbeid, det ble orientert om status. Det var et ønske om at saken ble tatt tak i og 

legges frem i k.styret.   

- Varanger Asvo:  Det har vært eiermøte og det er enighet om at en legger ned selskapet.  

Det må til vurdering i departementet før det blir ny sak.  Kommunen jobber videre med 

saken. 

- Pleie- og omsorg, økonomistatus 

- Møte med Allan Bakken vedr. vannprosjekt i Nesseby kommune.  Administrasjonen 

fremlegger sak til den 19. august. 

 

PS 48/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.08.2015  

Behandling: 

 

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt med følgende bemerkning: 

 

Jarle Andreassen tok opp spørsmålet vedr. legesamarbeidet.  Ordføreren informerte om møter med ordføreren i 

Tana om legesamarbeidet.  Må settes opp som egen sak den 19. august.  Behandles i formannskapet før 

kommunestyret.    
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PS 49/15 Referater 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.08.2015  

Ingen 

 

 

PS 50/15 Arild Wiltmann Kero - Søknad om dispensasjon fra arealplan for oppføring av 

produksjons/salgslokaler i Varangerbotn 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.08.2015  

Behandling: 

Fellesforslag:  

Formannskapet ønsker følgende tilføyelse: 

Søker bærer kostnader teknisk for infrastruktur  

Votering: 

Rådmannens innstilling med fellesforslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger:  

 

Med hjemmel i Plan- og Bygningslovens §§ 19-1 og  19-2 gis dispensasjon fra arealplanen til  oppføring av bolig 

og produksjon/salgslokaler i Varangerbotn som omsøkt.   

Søker må bære kostnader for teknisk infrastruktur 

 

Vilkår: 

Før oppføring av bygg må byggetillatelse, igangsettingstillatelse og utslippstillatelse være gitt etter ordinær søknad. 

Dersom det under arbeidet dukker opp gjenstander av eldre tid, må arbeidet stanses og kulturminnemyndighetene 

varsles.  

Begrunnelse: 

Tomta ligger nær Varangerbotn sentrum og inngår ikke i reguleringsplanen for «Høgtoppen boligfelt».  

Etableringen vil styrke Varangerbotn som et sentrum og vil ikke være til ulempe for utbygging av boligområdet.  

Etter en samlet vurdering anses fordelene ved å gi dispensasjon større enn ulempene.  

 

 

 

 

 

 

PS 51/15 Årsbudsjett 2016, økonomiplan 2016 - 2019, milepæl 1 og 2 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.08.2015  

 

Forslag fra Hanne Iversen, Nesseby Arbeiderparti: 

Vi bestiller kostnadsoverslag for utbedring/ny mottaksstasjon på Kløvnes havn.  
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Fellesforslag: 

Utrede styrking av administrasjonen/samfunns- og næringsutvikling. 

Vurdere/utrede lokalisering av klubblokaler. 

Votering: 

Rådmannens innstilling med Hanne Iversens forslag og fellesforslag enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger:  

 

1. Nesseby kommunestyre bestiller nærmere utredning av følgende tiltak: 

 

 Utbedring og vedlikehold av kommunale veier. 

 Vedlikehold av kommunale eiendommer. 

 Interkommunalt samarbeid barnevern 

 Tilleggsressurser oppvekst – vedtatt tidligere og legges i budsjettet for 2016. 

 Vestreelvebruen, vedlikehold – kr 100 000,- til forprosjektering. 

 Vedlikehold og utbedring av kommunehuset med ventilasjonsanlegg – kr 100 000,- til 

forprosjektering. 

 Pålegg om retting/lukking av avvik på brannvernområdet. 

 Bestiller kostnadsoverslag for utbedring/ny mottaksstasjon på Kløvnes havn.  

 Utrede styrking av administrasjon/samfunns og næringsutvikling 

 Vurdere/utrede lokalisering av klubblokaler. 

 

 

 

 

 

 

 

PS 52/15 Ellen Anne Siri og Jon Andreas Smuk - Søknad om dispensasjon fra arealplanen 

til oppsetting av reindriftsbygg på gnr. 11, bnr. 36 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 12.08.2015  

Behandling: 

 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

Med hjemmel i Plan- og Bygningslovens § 19 gis dispensasjon fra arealplanen til oppføring av reindriftsbygg på 

gnr. 11, bnr. 36. 

 

Det gis også dispensasjon fra planens bestemmelser om bebygd areal fra 200 m2 til 500 m2.   

 

Hjemmelshaver vil også ha mulighet til å bygge bolig på eiendommen på et senere tidspunkt. 

 

Dispensasjonene innvilges under forutsetning at det gis samtykke etter Jordlovens § 9. 
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Møtet hevet. 


